
Verslag en actiepunten van het overleg met de minister

mbt vaccinatiestrategie

4 december 2020, 9:15-10:00

Minister geeft aan het volgende te willen agenderen:

1.

2:

3.

1.

Bespreking MVWS en DGV gisteravond m.b.t. prioritering
Nadenken over communicatie

Route > stappen voor komende dagen

Bespreking MVWS en DGYV gisteravond m.b.t. prioritering

MVWS geeft aan dat de plannen voor de eerste uitvoering van vaccinaties best bijzonder mogen
worden genoemd: door GGD-en met bedrijfsartsen, uitgevoerd in grote locaties in de regio. Maar

we komen waarschijnlijk nog wel de nodige hobbels tegen.

¢ Communicatie naar buiten toe:

oO Minister heeft maandag BO en wil daarna in beginsel TK informeren, tenzij MCC anders

besluit.

BEgccp pakt het goed op, maar er zit veel werk in. Maandag uitvoeringsoverleg met

GGD. Maar ‘confidential’ en onder de radar.

Minister: wil RIVM niet remvmen. Spoort [EJ om er wel mee naar buiten te gaan richting

GGD, maar ze mee te geven niet te lekken naar de pers.

DGV: DPG-en zijn gisteren reeds geinformeerd..

« M.b.t. de doelgroepen:

o Kwetsbaren => verpleeghuizen en gehandicaptenzorg. Maar onvoldoende in aantallen.

Daarom uitgebreid met thuiszorg.

Cijfers = cijfers CBS(=ondergrens) vs pensioenfonds (=bovengrens). Verschil zit hem

vooral in thuiszorg. Dus bandbreedte opgenomen. Verder gekeken of je thuiszorg nog kunt

uitsplitsen, maar daar ontbreken betrouwbare cijfers voor.

Minister: kan je niet via loonsom schatting maken? Verschil tussen loon wijkverplegers en

verzorgenden best groot. Blijkt echter lastig i.v.m. systematiek toedeling.
Minister: er zit dus een dubbeling in cijfers verpleeghuiszorg /thuiszorg. Maar minder risico

dat we mensen missen. Dus prima.
DGV: ja maar thuiszorg bestaat ook uit mensen die strikt genomen niet in geprioriteerde

doelgroep vallen.

Conclusie: Minister: verschil tussen wijkzorg en verpleging niet goed te maken. Dus prima om

deze groepen te hanteren. Uitgangspunt is “kwetsbaren en mensen die voor hen zorgen”. Meest

lastige is: komen we dan uit in de aantallen? Hier zal nog nader naar worden gekeken. Belangrijk
hierbij is om in communicatie aan te geven dat 1° badge bestaat uit 2 vaccins: Pfizer én Moderna.

+ Mensen bereiken: hoe bereiken de ARBO-diensten de medewerkers?

[o) DGV: verantwoordelijkheid werkgever: om medewerkers te attenderen op mogelijkheid om

te vaccineren. Enige verschil met reguliere situatie is dat prik op andere locatie wordt

toegediend. En zzp'ers vormen een uitdaging.
o [BEEZ] verantwoordelijkheidsverdeling GGD-ARBO Diensten is echter nog niet geheel

0

duidelijk: waar melden de medewerkers zich?

Voorgestelde route is als volgt: wij spreken af met branche organisaties: nodig je

medewerkers uit om je te laten vaccineren. Werkgever stuurt vervolgens brief.
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o Minister: uit voorkeur om stap ARBO-arts overslaan: direct naar GGD. Waar ARBO-arts

vervolgens wel aanwezig is om te prikken. Mogelijk niet je eigen bedrijfsarts, maar dat lijkt
een probleem.

o zo simpel mogelijk houden. Denkt idd dat het helpt om GGD relatief grote

verantwoordelijkheid te geven, ook voor registratiesysteem.
o Minister: helemaal eens. Meest spannende is ICT: je hebt aanmeldsysteem nodig met

timeslots, en dat is niet 1-2-3 geregeld. Dus daar zit spanning op.

Conclusie: we moeten nu de uitvoering al aan de slag zetten, voordat we er echt mee naar buiten

gaan tot volgende week maandag of dinsdag (afhankelijk van MCC).

2. Communicatie

ordt uitgenodigd in MR van dinsdag om presentatie te verzorgen. Is meteen mooie oefening
voor woensdag in de TK. Presentatie moet ook beleidskant bevatten: beginnen met sporen die we

al voor de zomer hebben ingericht. VWS kan hierbij helpen.

Minister geeft verder m.b.t. het narratief aan dat we beeld moeten wegnemen dat we constant

koers wijzigen. Onzekerheden m.b.t. de geschiktheid, omgang per levering, distributie per levering

nopen nou eenmaal tot een flexibele uitvoeringsorganisatie. Metafoor van de puzzel: steeds een

stukje leggen. Dat moeten we visualiseren. Letterlijk als puzzelstukjes:

1% puzzelstukje: Biontech Pfizer > 1 miljoen

22 wie krijgt het?

3% waar gaan we vaccin toedienen?

Etc....steeds verder invullen

Actiepunten: Minister vraagt om aanzet brief, ppt presentatie, en visualisatie via de

puzzelstukjes. Minister geeft tevens suggestie om er een Praatplaat van te maken.

Brief: ActieEEE (eerste aanzet)

PPT: Actie IEEE be lcidskant) en en (die laat

ppt door extern bureau professionaliseren qua lay-out

Visualisatie puzzelstukjes en praatplaat: FEL

3. Politieke communicatie en aandachtspunten

+ Minister wil coalitie bijpraten. Maandag bestuurlijke afstemming. Daarna maandag/dinsdag
naar buiten. Maar ergens tussendoor graag coalitie call, bijv. woordvoerders.

+ DGV: We moeten ons goed realiseren dat we GGD nu voor hele moeilijke opdracht stellen. Ze

zouden in eerste instantie helemaal aan het einde komen. Ze doen dat vanuit hun ‘vangnet’
functie. We moeten dit uitdragen en daar zeer bewust van zijn.

+ Minister geeft aan echt de eerste prik op 4 jan te willen kunnen zetten. Tenzij bijv. EMA roet in

het eten gooit| RET] snapt de wens, maar heeft zo zijn bedenkingen over de haalbaarheid.

BES MVWS schakelen hier bilateraal verder over.
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